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به جای فیلترینگ، شبکه ملی را تقویت کنیم 

آیت الله مکارم شــیرازی گفت: فیلتر کردن مشــکل را حل نمی کند، بلکه راه حل، تقویت شــبکه ملی است. آیت الله مکارم شــیرازی با بیان اینکه همه بر اهمیت این موضوعات واقف هستیم ولی 
از باب تأکید تکرار می کنم، گفت: باید درک کنیم در چه زمانی و در چه شــرایطی قرار داریم و دشــمن معتقد اســت اگر بخش فرهنگی تخریب شــود، کل نظام تخریب می شــود و دشمنان بر این 
موضوع تأکید دارند؛ یکی از ابزارهای آنها فضای مجازی اســت که غوغا می کند و آنطور که به من اطلاع دادند، تا 95 درصد از این فضا دارای مفاســد اســت. وی با بیان اینکه راه حلی فکر شــده 
و اگر کمیســیون شــما هم روی آن کار کند می توان این راه را پیش برد تا مشــکلات حل شــود، افزود: فیلتر مشــکل را حل نمی کند، بلکه راه حل این مشــکل تقویت شبکه ملی است. احتیاجات 
مردم را باید در این شــبکه حل کرد، همچنین باید دسترســی به این شــبکه ملی راحت و دسترســی به فضاهایی مانند اینستاگرام و تلگرام سخت شــود که البته می توان برای رسیدن به این هدف 

پهنای باند را برای شــبکه ملی بیشــتر کنیم و از فضاهای مجازی که در مقابل این شــبکه ملی هســتند پهنای باند را کاهش دهیم. باید توجه داشــت که شبکه ملی باید جوابگوی نیازهای مردم باشد 
تا مردم به تلگرام و اینستاگرام نروند.

تحقیق و تفحص از صندوق بازنشستگی
همایــون هاشــمی نماینــده مجلــس از 
پیگیری طرح تحقیق و تفحص از صندوق 
بازنشستگی د کمیسیون اجتماعی مجلس 
خبر داد. هاشــمی اظهار کرد: در صندوق 
بازنشســتگی کشــوری اتفاقاتــی رخ داده 
که مســئولین باید نســبت به آن پاســخگو 

باشــند. به ویژه در حوزه نیروی انسانی، پروژه ها و بهره وری شرکت ها حرف 
و حدیث هایی اســت و اسناد و مدارکی در اختیار ما قرار گرفته که در جریان 
تحقیــق و تفحص به آنها خواهیم پرداخت و به زودی از طریق کمیســیون 
اجتماعی مجلس موضوع را پیگیری خواهیم کرد. نماینده مردم میاندوآب 
در مجلــس گفت: من و تعدادی از نمایندگان متقاضی انجام این تحقیق و 
تفحص هســتیم و این موضوع به کمیسیون اجتماعی مجلس ارجاع شده 

که ان شاءالله به زودی در دستور کار قرار می گیرد.

به نامزد هماهنگ  با رهبری رای دهید
اسدالله بادامچیان نایب رئیس شورای مرکزی 
حزب موتلفه با اشاره به سخنان مرحوم آیت الله 
هاشمی رفسنجانی در آخرین روز عمر خود در 
جلسه مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: 
ایشان در آن جلسه گفته بود اگر می خواهید 
مســائل مرتبط با برجام و مشکلات موجود 

کشور حل شود، در دوره آینده به رئیس جمهوری رأی بدهید که کاملًا هماهنگ 
و همراه با رهبری باشد. وی اظهار کرد: موتلفه اسلامی برای کسب مقام و قدرت 
وارد صحنه رقابت های انتخاباتی نشده است بلکه می خواهد با ولایت محوری و 
تبعیت از روحانیت به حل همه مشکلات بپردازد. بادامچیان تصریح کرد: موتلفه 
اسلامی پس از بحث و گفتگوهای گوناگون و نظرخواهی از دبیران استان ها و 
بدنه حزب، مهندس سید مصطفی میرسلیم را برای کاندیداتوری در انتخابات 

ریاست جمهوری 96 انتخاب کرده است. 

اصلاح طلبان از 84 درس گرفتند
شــهربانو امانی عضو شورای مرکزی حزب 
کارگزاران ســازندگی اظهــار کرد: اصلاح 
طلبان از انتخابات سال 1384 درس گرفته 
و چند سالی است تمرین ائتلاف و همگرایی 
کرده اند و هــم افزایی این ائتلاف را تجربه 
کرده اند، لذا در انتخابات ســال آینده نیز با 

کاندیدای واحد یعنی آقای روحانی حضور می یابند. وی افزود: البته اصلاح 
طلبان این تجربه را دارند که نباید دستشان خالی باشد و اگر این دغدغه که 
شاید آقای روحانی به هر دلیلی از حضور در انتخابات باز داشته شود، جدی 
گردد، اصلاح طلبان حتمــا گزینه دیگری را در کنار آقای روحانی خواهند 
داشت. در پاســخ به سئوالی در خصوص گزینه هایی که ممکن است کنار 
روحانی بعنوان کاندیدای اصلاح طلبان مطرح شــوند، گفت:  تا جایی که 

اطلاع دارم روی مصادیق این موضوع بحث نشده است.

 سید حسن و روحانی 
 به دنبال پر کردن 

جای هاشمی
ناصــر ایمانــی، تحلیلگر اصولگرا اظهار داشــت: 
تلاش ها بر این اســت که جای آقای هاشــمی پر 
شود، اما این اقدام به صورت انفرادی دشوار است. 
وی افــزود: تصور مــی کنم ترکیبی از سیدحســن 
خمینی و روحانی مجتمعــا جایگزین جایگاه اقای 
هاشمی شــوند، یعنی این دو باهمدیگر نبود اقای 

هاشمی را جبران کنند.
ایمانی با بیان اینکه تلاش اعتدالگرایان برای ورود 
سیدحســن خمینی به عرصه  سیاسی ادامه دارد، 
گفت: بسیاری در تلاشــند تا سیدحسن خمینی به 
عرصه ورود کند و همچنین این صحبت هم هست 
که ایشــان برای انتخابات میــان دوره ای خبرگان 

مجددا کاندیدا شوند.
این تحلیلگر اصولگرا ادامه داد: ممکن است دیگر 
سیدحســن خمینی کنار نایستد چون ایشان سعی 
مــی کردند تــا الان زیاد در عرصه حضور نداشــته 
باشند اما با رحلت آقای هاشمی این ضرورت بوجود 
امده که حتما ایشــان حضور بیابنــد و حالت کناره 

گیری نداشته باشند.

سیدحسنفعالترمیشود
ایمانــی با اشــاره به انتخابــات 96 و نبــود یکی از 
اضلاع مهم مثلث حامیــان روحانی به »انتخاب« 
گفت: جایگزینی اقای هاشــمی جایگزینی بسیار 
سختی اســت و حداقل در کوتاه مدت چنین امری 

ممکن نیست.
وی افزود: چهره هایی مثل اقای خمینی و روحانی 
مــی توانند این مثلث که یکی از اضلاع مهم خود را 
از دست داده را تا جای ممکن بازسازی کنند و این 

کمبود از بین برود.
این تحلیلگر سیاســی اصولگرا گفت: حسن اقا به 
صورت مشــاوره ای فعال تر خواهد شد و بیشتر در 

مجالس حضور پیدا خواهند کرد.
وی ضمن تاکید بر اینکه سیدحسن خمینی تاکنون 
تمایلی به حضور در عرصه نداشــته اســت، گفت: 
الان وزنه اصلی متوجه خود سیدحســن اقا است. 
در واقع، این امکان و زمینه وجود دارد که ایشــان 
یک نقش میانه بیــن اصولگرایان و اصلاح طلبان 

ایفا کنند.
ایمانــی با اشــاره بــه تــلاش هــای اصولگرایان، 
اعتدالگرایان و اصلاح طلبان برای دعوت از ناطق 
نوری برای بازگشــت به امور سیاســی گفت: جناح 
طرفــدار دولت می خواهد ایشــان را فعال کند و از 
ظرفیت میانه ایشــان اســتفاده کند، چراکه ایشان 
هم ارتباطش با حاکمیت بیشــتر اســت و هم پلی 
اســت میان اصولگرایان و اصــلاح طلبان. منتها 
اقــای ناطق خیلــی در آن حدی کــه انتظار بوده، 
ورود نکــرده اســت. اصولگرایان هــم علاقمندند 
که اقــای ناطق برگردند، اما ایشــان اقبالی به این 
موضوع نکرده اســت. نتیجه این شده است اقای 
ناطق همان سیاســتی که به طــور فعال در صحنه 
نباشند و فقط در حد کمک کردن حضور پیدا کنند، 

را ادامه می دهند.
ایــن تحلیلگر اصولگرا با اشــاره بــه حمایت های 
تمام قــد آیت الله هاشــمی از سیدحســن خمینی 
خاطرنشــان کرد: آقــای ناطق به خاطر انتســاب 
حســن اقــا و شــخصیت خــود ایشــان، تمایل به 
حمایــت و دفــاع از ایشــان را در مقــل هحملات 
و جمــه هــای غیرمنصفانــه دارنــد، امــا ممکن 
 اســت بــه دلایلــی دســتان ایشــان در مواقعــی 

محدود شود.

فارسنوشت:»هیأتیدولتی«برایتهیه»گزارشیملی«یا»انتخاباتی«
رئیس جمهور اگر واقعا قصد داشت گزارشی ملی تهیه و به سمع مردم برسد، باید »هیاتی ملی« نیز تشکیل می داد یعنی هیاتی که قوای 

سه گانه و همه نهادهای ذی صلاح درآن عضو باشند.

نامهنیوزنوشت:عقلانیتدرایراندربرابردیوانهبازیهایترامپدرآمریکا
ترامپ دوران خود را با سروصدای زیادی آغاز کرد. او در اولین روزهای تکیه زدن بر کرسی ریاست آمریکا به مدت سه ماه ورود ایرانی ها را به 

آمریکا را ممنوع کرد. ممنوعیتی که تقریبا صدای همه جهان را درآورده است.

عصرایراننوشت:آقایانمسئول؛همینیکباررادرسبگیرید
تهران پر از این ساختمان هاست. آیا بهتر نیست برای جلوگیری از بروز فاجعه ای مانند ریزش پلاسکو، به اهالی ساختمان های فرسوده 

تهران مانند ساختمان علاءالدین و یا آلمینیوم کمک کنیم.

رجانیوزنوشت:نقدیبراظهارات»سُست«و»تعجببرانگیز«علیلاریجانیدربارهحوزهنشر
این سخن مانند آن است که بگوییم »چون اکثر رستوران های شهر، غذاهای سالم عرضه می کنند، باید نظارت بر همۀ رستوران ها را کم 

کنیم« یا »چون اکثر مردم دزدی نمی کنند، پلیس برای جلوگیری از دزدی کاری نکند.«

عکس روزسایت نگار

مراسم تشییع شهدای 
آتش نشان با حضور 
سران قوای مقننه 
و قضائیه، جمعی از 
مسئولین و مردم در 
مصلی امام خمینی )ره( 
تهران برگزار شد.

خبرنامه
دوشــنبه 11 بهمن مــاه 1395

درخواستعزلوزیرمیلیاردرویژهخوار
در نامه احمد توکلی به معاون اول رئیس جمهور مطرح شد

احمد توکلی رئیس هیات مدیره دیده بان شفافیت و عدالت در نامه ای به اسحاق 
جهانگیری معاون اول رئیس جمهور خواستار عزل وزیر صنعت، معدن و تجارت 
شــد. توکلی در این نامه با بیان اینکه نعمت زاده در تنازع بین اهداف شخصی 
و اهداف عمومی، اولی را ترجیح داده اســت، درخصوص او می نویسد: آقای 
نعمت زاده از سال 1358 که به عنوان وزیر کار برگزیده می شود تا سال 1388 
که بازنشستگی را برمی گزیند همواره وزیر، معاون وزیر یا مدیر شرکت های بزرگ 
دولتی بوده است و دوباره در 139۲ به وزارت صنعت، معدن و تجارت می رسد. 
وی یک مصداق آشکار از پدیده درهای چرخان و تضاد منافع است. وی پیش 
از بازنشستگی 11 سال را در سطوح بالای وزارت نفت مدیریت داشته که 8 سال 
آن در سمت مدیرعامل و نایب رئیس هیئت مدیره شرکت ملی صنایع پتروشیمی 
بوده اســت. آقای نعمت زاده بلافاصله پس از بازنشســتگی در سال 1388 به 
بخش پتروشــیمی هجرت می کند و از 139۰ تا 139۲ یعنی طی دو ســه سال 

در 19 شرکت مدیرعامل، رئیس هیئت مدیره یا عضو هیئت مدیره بوده است.

چگونهمیتوانپذیرفتفردیطیچندسال
ازراهدرستبهثروت1000میلیاردیبرسد؟

این نماینده ســابق مجلس با تاکید بر اینکه شهرت ثروت 1۰۰۰ میلیارد تومانی 
آقــای نعمت زاده که در گــزارش دارایی خویش در ابتدای وزارت به دادســتان 
کل آمده، به همه رســیده اســت اضافه می کند: به رغم اصرار سیاستمداران، 
نمایندگان مجلس و اصحاب رســانه وزیر نیز به سکوت ادامه می دهد؛ اما این 
پرسش برای مردم بسیار جدی است: چگونه می توان پذیرفت کسی که تا سال 
138۷ مســتخدم دولت بوده است و همه بنگاه هایی که ثبت کرده اند مربوط به 
ســال های 1389 به بعد است، طی سه چهار سال از راه درست و بدون رانت به 
ثروت افسانه ای 1۰۰۰ میلیاردی برسد؟ آیا تضاد منافع حاصل از پدیده درهای 

چرخان به نفع خود او رفع نشــده است؟ رئیس هیات مدیره دیده بان شفافیت و 
عدالت درخصوص عضویت نعمت زاده در هســئت مدیره 19 می نویسد: آقای 
نعمت زاده در جلسه علنی 16 آذر 94 مجلس اذعان کرد که در 19 شرکت عضو 
هیئت مدیره بوده ولی مدعی شد که اغلب این عضویت در هیئت مدیره ها به دلیل 
استفاده از تجربیات 4۰ ساله وی و بدون سهامداری واقعی بود بلکه »به صورت 
عمدتاً مدیریتی و با واگذاری یک سهم به عنوان عضو هیأت مدیره ]… بوده و[ از 
ما هم امضا گرفتند که این سهم متعلق به شما نیست«  این خلاف گویی در خانه 
ملت وقتی آشکار می شود که بدانیم که همسر وی، خانم مریم بختیار و دخترانش 
شبنم و زینب نعمت زاده در 1۰ شرکت زیر مدیرعامل، رئیس، نایب رئیس و عضو 

هیئت مدیره یا بازرس هستند. این خانم ها هم تجربه 4۰ ساله دارند؟

اگرکارآقاینعمتزادهفسادنیستپسچیست؟
ایــن نماینده ســابق مجلس در بخش دیگری از نامه خــود با بیان اینکه وقتی 

وزیر یا معاون وزیر بلافاصله از پشت میز دولتی به بخش خصوصی می رود باید 
منتظر رفتارهای منفعت طلبانه او بود می نویسد: در کشورهای پیشرفته از حیث 
مبارزه با فساد، مقامات و صاحب منصبان نباید خود را در موقعیت تضاد منافع 
قرار دهند و حتی نباید چنان رفتار کنند که در موضع تهمت قرار گیرند. تا مدت 
قابل اعتنایی پس از خروج از پست دولتی، صاحب منصبان حق برخی کارها از 
جمله استخدام و همکاری شغلی را در مؤسسات و بنگاه های خصوصی ندارند. 
بــه عنوان مثال کارکنان بانک فدرال رزرو ایالــت نیویورک نمی توانند در کاری 

مشارکت کنند که در آن )مرتبط با آن( منافع شخصی دارند.
وی درخصــوص برخی لابی های نعمت زاده این طور می نویســد: در ســال 
9۲ ضمن رســیدگی و تصویب لایحه بودجه سال 93 وی به شدت برای ادامه 
نــرخ چپاولی دو و نیم سِــنتی گازی که بنگاه های پتروشــیمی به عنوان ماده 
اولیــه )خوراک( مصرف می کردند، دفاع می کرده، در حالی که مجلس درباره 
تصحیح قیمت خوراک این بنگاه ها با استدلال علمی اصرار داشت که قیمت 
حداقل 13 ســنت شــود که بحمدالله چنین شــد. چه لابی ها که انجام نشد و 
چه دروغ ها که گفته نشــد! رئیس هیات مدیره دیده بان شــفافیت و عدالت در 
پایان این نامه خطاب به جهانگیری می نویســد: بانک جهانی فســاد را چنین 
تعریف می کند: »اســتفاده از قدرت عمومــی برای مقاصد خصوصی«، با این 
تعریف روشــن، اگر کار آقای نعمت زاده فساد نیست پس چیست؟ اگر بعضی 
روش های او را فســادزا و او را دارای سوابق فسادپرور بخوانیم گزاف گفته ایم؟ 
شما سیاستمدار کارکشته ای هستید و معنای این رفتارها برایتان آشکار است. 
مردم درشــگفت اند که چرا دولت از چنیــن عنصری حمایت می کند. دیده بان 
شفافیت و عدالت مصرانه از جنابعالی می خواهد که رئیس جمهور محترم را به 
عزل وزیر میلیاردر ویژه خوار که نه تنها به آبروی دولت بلکه به آبروی حکومت 

ضربه زده است، راضی بفرمایید.

ایجاد منطقه تجاری، راه حل مشکل کولبری
در روزهای گذشــته و با مرگ چهار کولبر در اثر ســقوط بهمن در سردشت، بار 
دیگر بحث کولبران که تعداد آن ها 1۰ هزار نفر است مطرح شد.  نماینده مردم 
پیرانشهر و سردشت رسول خضری در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: متاسفانه 
شــاهد این بودیم که چهار نفر از کولبران سردشتی در ریزش بهمن جان خود 
را از دست دادند. با توجه به اینکه ما برای آنها ایجاد شغل نکردیم و آنها ناگزیر 
بودند برای تامین معاش خود اقدام به کولبری کنند و جانشان را در معرض خطر 
قرار دهند، درخواست من از رئیس جمهور، وزیر کار، سازمان تامین اجتماعی و 
مجموعه دولت این است که حداقل دیه این افراد را به خانواده هایشان پرداخت 
کنند و مستمری ماهانه برای آنها در نظر بگیرند تا قدری از آلام آنها کاسته شود.

8تا10هزارکولبردرمنطقهسردشتوپیرانشهر
وی با بیان اینکه »در منطقه سردشــت و پیرانشــهر هشت تا 1۰ هزار نفر برای 

تامین معــاش خود به عنوان کولبر فعالیت می کنند« یادآور شــد: این افراد از 
هیچ حمایــت اجتماعی از جمله بیمــه بیکاری و مســتمری تامین اجتماعی 
برخوردار نیستند و زمانی که دچار مصدومیت شوند یا جانشان را از دست دهند 
خانواده های آنها با مشکلات زیادی روبرو خواهند شد. از طرفی نبود کارخانه و 
فضای مناسب برای اشتغال در شهرستان آنها را ناگزیر به انجام این کار می کند.
نماینده مردم پیرانشهر و سردشت با اشاره به جلسات مکرر با مسئولین استانی، 
شــورای امنیت و وزارت کشور برای ســاماندهی وضعیت کولبران خاطرنشان 
کرد: درخواست ما این است که مرزنشینان از مزایا و منافع تبادلات تجاری در 
معابر مرزی بهره مند شوند. این در حالی است که عواید مرزی به خزانه می رود 
و بخش ناچیزی از آن به شــهرهای مرزی برمی گــردد و در نتیجه مرزداران، 

مرزبانان و مرزنشینان کمترین بهره را از این عواید می برند.
وی با اشاره به محرومیت طیف وسیعی از مردم در شهرهای مرزی، خاطرنشان 

کرد: پیشنهادی که ما قبل از این به دولت داده بودیم، ایجاد منطقه آزاد تجاری 
و صنعتی در سردشــت و پیرانشهر اســت. بویژه اینکه این دو شهرستان ۲4۰ 
کیلومتر مرز مشــترک با عراق )اربیل و ســلیمانیه( دارند و در عین داشتن 1۲ 
میلیارد دلار ظرفیت تبادل تجاری در سال، ایجاد منطقه آزاد 45 هزار شغل را 

برای مردم به ارمغان می آورد.
خضــری تصریــح کرد: ما معتقدیــم بهترین و تنهــا راه ایجاد اشــتغال در دو 
شهرســتان سردشــت و پیرانشــهر، ایجاد منطقه آزاد تجاری و صنعتی است 
که می تواند موجب ایجاد اشــتغال، درآمدزایی، ارزآوری و جذب ســرمایه گذار 

خارجی شود.
این عضو کمیســیون اجتماعی مجلس با بیان اینکه »مبارزه با قاچاق نباید به 
معنی مقابله با کولبران تلقی شــود« یادآور شــد:  این افراد عموما از نظر مالی 
ضعیف هستند و ناچارند برای کسب درآمد ناچیزی جان خود را به خطر بیندازند. 
ضمن اینکه رقم تبادل تجاری از این روش در مقابل ارقام قاچاق کالا در کشور 

بسیار ناچیز است.


